
            

 Zápis ze zasedání VV OFS Hodonín č. 11 ze dne 17.6.2022 
 
 
Přítomni:   Kordula Antonín, Bíza Michal, Blaha Petr, Mokrý Josef, Příkazský Tomáš, Drozdy Luboš 
                              
Omluveni:  Bártek Vojtěch (připojen online) 
 
Hosté:   Foltýn Josef (předseda KM), Polák Vlastimil (sekretář) 
 
 
 

• VV neschválil žádost klubu FC Moravský Písek o přesun týmu mužů do soutěže organizované OFS Uherské 
Hradiště pro soutěžní ročník 2022/2023. Důvody, kvůli kterým chtěl být klub FC Moravský Písek zařazen do 
soutěže na okrese Uherské Hradiště, nebyly VV vyhodnoceny jako dostatečné pro přihlášení do soutěže na 
okrese Uherské Hradiště; 

• VV neschválil žádosti klubů FC Moravský Písek a FK Agro Vnorovy o přesun týmů starších žáků do soutěže 
organizované OFS Uherské Hradiště pro soutěžní ročník 2022/2023. Předseda komise mládeže J. Foltýn byl 
pověřen ke komunikaci s kluby, pro získání více informací ohledně počtu hráčů v týmech starších žáků obou 
klubů; 

• J. Foltýn informoval o finálových turnajích přípravek a o turnaji výběru dorostu OFS Hodonín; 

• T. Příkazský informoval o stavu vývoje nových webových stránek OFS; 
 
 
Poznámka: 

• v pondělí 20.6.2022 po vyhodnocení všech skutečností a intenzivní komunikaci schválil VV per rollam 
zařazení týmů starších žáků klubů FC Moravský Písek a FK Agro Vnorovy do soutěže organizované 
OFS Uherské Hradiště, která se hraje v počtu 7+1. Důvodem byl nízký počet hráčů v obou klubech 
v této věkové kategorii. Toto povolení bylo uděleno pouze pro soutěžní ročník 2022/2023 a VV OFS 
Hodonín doporučuje oběma klubům, připravit se pro další soutěžní ročník na variantu 10+1, což je 
forma soutěží starších žáků OFS Hodonín; 

• v pondělí 20.6.2022 schválil VV OFS Hodonín per rollam žádost TJ Družba Bukovany o možnost 
zařadit do soutěže OP dorostu, organizované OFS Hodonín, sdružený tým Bukovany/Koryčany. 

 
 
 

 
 
 

Předseda OFS Hodonín 
        Antonín Kordula 
Zapsal: 
Vlastimil Polák, sekretář OFS Hodonín 
 
 
 
 
V Hodoníně dne 22.6.2022 
 


